
科朗电瓶36V900Ah 9HPzB900科朗牌叉车蓄电池 电动叉车配件批发

产品名称 科朗电瓶36V900Ah 9HPzB900科朗牌叉车蓄电池
电动叉车配件批发

公司名称 广州贝朗斯动力电源有限公司

价格 23490.00/组

规格参数 品牌:贝朗斯
型号:9HPzB900-36
生产地:广东

公司地址 中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号

联系电话 86 020 86603123 13538843060

产品详情

科朗(CROWN)RM(S) / RMD(S) E Box属于电动固定平台搬运车，具备2吨的载货能力，配备48V280AH叉
车蓄电池组，行驶速度可达12～16km每小时，采用3千瓦的电机运转，属于搬运叉车中的航中手，对电
流输出要求很高，整车造型独特、布置紧凑，采用流行的简约风格设计，美观大方。转向桥、驱动桥均
使用钢板弹簧与车架连接，提高驾驶舒适性。配置安全扶手、安全带的可调式座椅充分保证驾驶的安全
性和舒适性。采用独特的驱动技术，系统使用电动车专用驱动桥。总传动比为21.125，使本车具有良好的
动力性和经济性，同时具有较大的离地间隙，保证本车具有良好的通过性。驱动桥结构便于拆装和调整
，具有良好的维修性；科朗叉车电池是国内鼎虎公司和合力公司提供的产品，选型、现材十分严格，特
别是BD20-A2型2t电动固定平台搬运车系四轮支承，前轮转向、后轮驱动，以蓄电池组提供动力，采用意
大利ZAPI进口电控装置MOSFET斩波器进行无级调速的电动搬运车。广州贝朗斯公司是一家以合力叉车
电池为专营的公司，全系列提供合力叉车所有配套电瓶。

Crown RM (s) / RMD (s) e Box is an electric fixed platform carrier with a loading capacity of 2 tons. It is equipped
with 48v280ah forklift battery pack. It can travel at a speed of 12-16km per hour. It is operated by a 3kW motor. It is a
hand in the process of handling forklift. It has high requirements for current output. It has unique shape, compact
layout, popular simple style design and elegant appearance. The steering axle and drive axle are connected with the
frame by leaf spring to improve driving comfort. The adjustable seat equipped with safety armrest and safety belt fully
ensures the safety and comfort of driving. Using unique driving technology, the system uses a special drive axle for
electric vehicles. The total transmission ratio is 21.125, so that the vehicle has good power and economy, and has a
large ground clearance to ensure that the car has good trafficability. The structure of drive axle is easy to disassemble
and adjust, and has good maintainability. Kelang forklift battery is a product provided by Dinghu company and
Kelang company in China, and its selection and current materials are very strict. In particular, bd20-a2 2T electric
fixed platform carrier is equipped with four-wheel support, front wheel steering and rear wheel drive, powered by
battery pack and powered by MOSFET chopper imported from Zapi, Italy Electric carrier with stepless speed
regulation. Guangzhou beilance company is a company specialized in battery of Heli forklift truck. It provides all
supporting batteries for Kelang forklift truck.
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